

Title (en)
Spray can.

Title (de)
Sprühdose.

Title (fr)
Vaporisateur.

Publication
EP 0594135 A1 19940427 (DE)

Application
EP 93116892 A 19931019

Priority
DE 4235694 A 19921022

Abstract (en)

In a spray can for spraying liquids under pressure, having a spray head which can be depressed for spraying, and having a spray tube which is connected to said spray head, for a particularly handy design and secure fastening of the spray tube when not in use, provision is made according to the invention for the spray can to have a cuboid basic body (1) and to be provided with the depressible spray head (4) on its top side adjoining a narrow side in a recess (3) of the covering surface (2). The spray head is designed to be pivotable, together with the rigidly attached spray tube (5), in such a way that the spray tube (5) can be pivoted into a longitudinal receiving gap below the covering surface (2) when not in use. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Sprühdose zum Versprühen von Flüssigkeiten unter Druck mit einem zum Sprühen niederdrückbaren Sprühkopf und einem daran angeschlossenen Sprührohr ist für eine besonders handliche Gestaltung und eine sichere Halterung des Sprührohrs bei Nichtbenutzung erfindungsgemäß vorgesehen, daß die Sprühdose einen quaderförmigen Grundkörper (1) aufweist und auf ihrer Oberseite angrenzend an eine Schmalseite in einer Aussparung (3) der Deckfläche (2) mit dem niederdrückbaren Sprühkopf (4) versehen ist, der zusammen mit dem starr angeschlossenen Sprührohr (5) schwenkbar ausgebildet ist derart, daß das Sprührohr (5) bei Nichtbenutzung in einen längsseitigen Aufnahmespalt unterhalb der Deckfläche (2) einschwenkbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 83/38; B65D 83/16; B05B 9/00

IPC 8 full level

B05B 9/00 (2006.01); B65D 83/14 (2006.01); B65D 83/16 (2006.01); B65D 83/38 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 83/303 (2013.01); B65D 83/38 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 4932546 A 19900612 - STANNARD JAMES H [US]
- [A] FR 1436577 A 19660429
- [A] GB 1471253 A 19770421 - DANA LTD
- [A] DE 8911506 U1 19891116

Cited by

CN115382257A; DE19506706A1; DE19506706C2

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0594135 A1 19940427; EP 0594135 B1 19950315; AT E119846 T1 19950415; DE 4235694 A1 19940623; DE 59300108 D1 19950420

DOCDB simple family (application)

EP 93116892 A 19931019; AT 93116892 T 19931019; DE 4235694 A 19921022; DE 59300108 T 19931019